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Zápisnica z riadneho 5. zasadnutia Akademického senátu FF 
Trnavskej univerzity v Trnave 

 
Dátum konania: 8. 4. 2015 o 13,30 hod 
Miesto konania: 3P1 na 3. poschodí Trnavskej univerzity 
 
Program  
 
1. Otvorenie 
2. Kooptovanie nového člena AS FF TU  
3. Schválenie korešpondenčných hlasovaní 
4. Dlhodobý zámer FF TU na roky 2015 – 2020 
5. Výročná správa FF TU za rok 2014 
6. Schvaľovanie členstva do Vedeckej rady FF TU v Trnave 
7. Výročná správa AS FF TU za rok 2014 
8. Rôzne 

 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

 
Hostia:  
dekanka fakulty prof. PhDr. Marta Dobrotková, CSc. 
prodekani:  
prof. PhDr. Marián Zervan, PhD. 
Prodekan pre vedu, výskum a zahraničné vzťahy 
 
doc. Mgr. Ladislav Tkáčik OFMCap, PhD. 
Prodekan pre rozvoj, informačné technológie a edičnú činnosť 
Zastupujúci prodekan pre štúdium a sociálne veci 
 
Tajomníčka fakulty: 
Ing. Jana Matejová 
 
AD 1  
 
Predsedníčka AS FF Trnavskej univerzity v Trnave Mgr. Katarína Karabová, PhD. otvorila 5. 
zasadnutie senátu, privítala všetkých prítomných senátorov, pani dekanku prof. Martu 
Dobrotkovú, pánov prodekanov a tajomníčku FF TU v Trnave. Potom vyzvala senátorov, aby 
si zvolili zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
Za zapisovateľa bol navrhnutý PhDr. Peter Žitný, PhD., overovateľka zo zamestnaneckej časti 
doc. Dr. theol. Alžbeta Dufferová, PhD., zo študentskej časti Ľubomír Šottník. 
 
Hlasovanie: 
 Za Proti Zdržal sa 

PhDr. Peter Žitný, PhD. – zapisovateľka 9 0 0 
doc. Dr. theol. Alžbeta Dufferová, PhD 9 0 0 
Ľubomír Šottník – overovateľ 9 0 0 
 
Uznesenie 1/1/5: Senátori FF TU schválili PhDr. Petra Žitného, PhD. za zapisovateľa 
zápisnice, doc. Dr. theol. Alžbetu Dufferovú, PhD. a Ľubomíra Šottníka za overovateľov 
zápisnice. 
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Po zvolení zapisovateľa a overovateľov zápisnice vyzvala predsedníčka AS FF TU dr. 
Karabová senátorov k zmene programu v nasledovnej štruktúre: 
 
1. Otvorenie 
2. Kooptovanie nového člena AS FF TU  
3. Dlhodobý zámer FF TU na roky 2015-2020 
4. Výročná správa FF TU za rok 2014 
5. Schvaľovanie členstva do Vedeckej rady FF TU v Trnave 
6. Schválenie korešpondenčných hlasovaní 
7. Výročná správa AS FF TU za rok 2014 
8. Rôzne 
 
Senátori následne schválili nový program 5. riadneho zasadnutia AS FF TU. 
 
Hlasovanie: 
 Za Proti Zdržal sa 

Zmena programu 5. zasadnutia AS FF TU 9 0 0 
 
Uznesenie 1/2/5: Senátori schválili program 5. riadneho zasadnutia AS FF TU. 
 
AD 2  
 
Predsedníčka AS FF TU Mgr. Katarína Karabová, PhD. informovala o výsledku doplňujúcich 
volieb, v ktorých bola do AS FF TU zvolená doc. Ing. arch. Monika Mitášová, PhD. (za 
pedagogickú časť AS FF TU, volebný obvod DaTU). Predsedníčka AS FF TU nového člena 
privítala a AS FF TU vzal na vedomie jeho plnoprávne členstvo. 
 
AD 3 
 
Predsedníčka AS FF TU vyzvala pani dekanku k predstaveniu dlhodobého zámeru FF TU na 
roky 2015 – 2020. Pani dekanka v stručnosti predstavila dlhodobý zámer a oblasti, na ktoré sa 
pri jeho zostavovaní kládol dôraz.  

Slovo si zobral prodekan prof. Marián Zervan, ktorý poukázal na možnosti 
zlepšovania grantovej situácie na jednotlivých katedrách s prízvukovaním, aby sa do grantov 
zapájali aj študenti doktorandského štúdia. V dlhodobom zámere sa počíta s ponukou 
predmetov vyučovaných v cudzom jazyku.  

Senátor Šottník vystúpil s pripomienkou, že štúdium na FF TU v Trnave nie je 
prepojené s praxou, čo môže byť v budúcnosti determinujúce.  
Následne pristúpili senátori k schvaľovaniu dlhodobého zámeru FF TU v Trnave na r. 2015-
2020. 
 
Hlasovanie: 
 Za Proti Zdržal sa 

Schvaľovaniu dlhodobého zámeru FF TU 
v Trnave na r. 2015-2020 

9 0 0 

 
Uznesenie 3/1/5: Senátori schválili predložený dlhodobý zámer FF TU v Trnave na roky 
2015-2020. 
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AD 4 
 
Po schválení dlhodobého zámeru pristúpili senátori k prerokovaniu ďalšieho bodu programu, 
ktorým bola Výročná správa FF TU za rok 2014. Slovo si opäť zobrala pani dekanka prof. 
Marta Dobrotková, ktorá predstavila hlavné body výročnej správy FF TU za rok 2014. 
Následne si vzal slovo prodekan doc. Ladislav Tkáčik, ktorý poukázal na vydavateľskú 
činnosť a možnosť vzniku realizačného tímu, kde by bol zástupca aj zo strany študentov. 
Na záver senátori pristúpili k schváleniu predloženej výročnej správy za rok 2014. 
 
Hlasovanie: 
 Za Proti Zdržal sa 

Výročná správa FF TU za rok 2014 9 0 0 
 
Uznesenie 4/1/5: Senátori schválili predloženú výročnú správu FF TU za rok 2014. 
 
AD 5 
 
Piaty bod sa týkal schvaľovania členstva do Vedeckej rady FF TU v Trnave, nakoľko sa 
končilo volebné obdobie. Jednotlivých kandidátov predstavila pani dekanka. Taktiež 
podotkla, že členstvo je len dočasné vzhľadom na voľbu nového dekana, ktorá sa bude konať 
na budúci rok v júni. 
Keďže išlo o tajné hlasovanie, pred jeho priebehom si senátori zvolili skrutátorov. Za 
predsedníčku bola navrhnutá doc. Zuzana Lopatková, za člena za zamestnaneckú časť dr. 
Michal Kutáš, za člena za študentskú časť Filip Petrovič. 
 
Hlasovanie: 
 Za Proti Zdržal sa 

doc. Zuzana Lopatková 9 0 0 
dr. Michal Kutáš 9 0 0 
Filip Petrovič 9 0 0 
 
Uznesenie 5/1/5: Senátori FF TU schválili skrutátorov pre tajnú voľbu členov do vedeckej 
rady: predsedníčka doc. Zuzana Lopatková, za člena za zamestnaneckú časť dr. Michal Kutáš, 
za člena za študentskú časť Filip Petrovič. 
 
 
Hlasovanie: 

 
Priezvisko a meno kandidáta  Súhlasím Nesúhlasím 

prof. PhDr. Jozef Baďurík, CSc. 9 0 
prof. PhDr. ThLic. Juraj Dolinský 
SJ, PhD.  

9 0 

prof. PhDr. Ján Grác, DrSc. 9 0 
prof. PhDr. Milan Katuninec, PhD. 9 0 
prof. PhDr. Klára Kuzmová, CSc. 9 0 
prof. Ing. Ján Letz, PhD.  9 0 
Dr.h.c.prof. PhDr. Richard Marsina, 
DrSc. 

9 0 

prof. PhDr. Mária Novotná, DrSc. 9 0 
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prof. PhDr. Imrich Ruisel, CSc. 9 0 
prof. PhDr. Zora Rusinová, CSc. 9 0 
prof. PhDr. Daniel Škoviera, PhD.  9 0 
 
 
Uznesenie 5/2/5: Senátori schválili jednomyseľne členstvo do Vedeckej rady pri každom 
navrhnutom kandidátovi. 
 
AD 6 
 
Po schválení členov do Vedeckej rady FF TU v Trnave predsedníčka AS FF TU Mgr. 
Katarína Karabová, PhD. prešla k ďalšiemu bodu programu, ktorým bolo schválenie opätovné 
korešpondenčných hlasovaní. Tých bolo od predchádzajúceho zasadnutia AS FF TU v Trnave 
päť. Predsedníčka AS FF TU o nich v krátkosti pohovorila a následne senátori pristúpili k ich 
opätovnému schváleniu. 
 
Hlasovanie: 
 Za Proti Zdržal sa 

Schválenie korešpondenčných hlasovaní 9 0 0 

 
Uznesenie 6/1/5:  Senátori jednomyseľne schválili korešpondenčné hlasovania. 
 
AD 7 
V ďalšom bode predsedníčka AS FF TU dr. Katarína Karabová predstavila senátorom 
v stručnosti Výročnú správu za AS FF TU za rok 2014, jej jednotlivé body a štruktúru. Keďže 
neboli voči predloženej výročnej správe žiadne výhrady, pristúpili senátori k jej schváleniu. 
 
Hlasovanie: 
 Za Proti Zdržal sa 

Schválenie Výročnej správy AS FF TU za rok 2014 9 0 0 
 
Uznesenie 7/1/5:  Senátori jednomyseľne schválili predloženú Výročnú správu AS FF TU za 
rok 2014. 
 
AD 8 
 
Predsedníčka AS FF TU Mgr. Katarína Karabová, PhD. následne poďakovala prítomným 
členom senátu za ich aktívnu účasť na zasadnutí a ukončila 5. riadne zasadnutie AS FF TU.   
 
Trnava 8. 4. 2015 
 
Zapísal:  PhDr. Peter Žitný, PhD. 
 
 
Schválil: Mgr. Katarína Karabová, PhD.  
 predsedníčka AS FF TU 
 
Overili:  doc. Dr. theol. Alžbeta Dufferová, PhD.,   Ľubomír Šottník 


